
PROTOKÓŁ Nr 6/2015 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 8 grudnia 2015 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Paweł Pałubicki 

2. Krzysztof Badowski 

3. Marian Batóg 

4. Renata Rejkowicz 

5. Bożena Sikora 

 

a także p. wójt Iwona Warkocka, p. skarbnik Marek Malinowski oraz p. sekretarz Radosław 

Krawczyk. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Dokończenie opiniowania w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2016 r.- zadania 

inwestycyjne. 

4. Opiniowanie uchwał dotyczących opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

5. Uzgodnienie planu wyjazdów terenowych Komisji dotyczących stanu dróg gminnych. 

6. Opinia w sprawie wniosku dotyczącego podwyższenia stawek za udział w akcjach Ochotniczej 

Straży Pożarnej. 

 

Ad. 1-2. 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przedstawiona została nowa wersja wysokości opłat za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych: 

• zamieszkałe nieruchomości – proponowany wzrost stawki dla odpadów selektywnych o średnio 

10 %, dla odpadów zmieszanych o 40 %. 

• niezamieszkałe nieruchomości – proponowany wzrost stawki dla odpadów selektywnych od 20 

– 46 % w zależności od pojemności, dla odpadów zmieszanych od 40 – 77 % w zależności od 

pojemności. 

Szczegółowe propozycje stawek stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała nowe stawki opłat za odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych. 

Ad. 4 Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień dotyczących planowanych w 2016 roku 

zadań inwestycyjnych, ich celowości i możliwości pozyskania środków na realizację w następnych 

latach planowanych w 2016 r. dokumentacji projektowych. 

W szczególności dyskusja dotyczyła następujących zadań inwestycyjnych: 

• zadanie nr 9 - przebudowa infrastruktury drogowej na osiedlu Północ 



• zadanie nr 13 – zagospodarowanie terenu przy Cieku Warblewskim 

• zadanie nr 14 – zagospodarowanie akwenów wodnych na terenie gminy w ramach projektu 

„Kajakiem przez Pomorze” 

• zadanie nr 25 – budowa świetlicy wiejskiej w Dobrej 

• zadanie nr 26 – budowa sali sportowej w Gogolewie 

 

Komisja postuluje, aby podczas realizacji zadania nr 26 – budowa sali sportowej w Gogolewie 

(wykonanie dokumentacji projektowej) rozważyć możliwość uwzględnienia w projekcie 

pomieszczeń dla przedszkola – obecnie funkcjonującego w Borzęcinie. Głównym argumentem 

jest optymalizacja kosztów. 

Komisja opiniuje pozytywnie projekt budżetu Gminy Dębnica Kaszubska z uwagami zawartymi 

w protokole z 30 listopada 2015 oraz w niniejszym protokole. 

Ad. 5. Komisja ustaliła, że posiedzenia wyjazdowe związane z oceną stanu dróg gminnych 

odbędą się w pierwszych miesiącach 2016 roku. 

Ad. 6. W związku z wnioskiem członków Zarządu Gminnego Oddziału OSP RP w Dębnicy 

Kaszubskiej w sprawie dokonania zmian (podniesienia stawek) w uchwale Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska nr XXV/139/2008 z 10. 12.2018 r. określającej wysokość stawek godzinowych za 

udział w akcjach ratowniczych. 

Komisja po dyskusji i porównaniu stawek obowiązujących w sąsiednich gminach głosami 3 do 2 

zaopiniowała ww. wniosek negatywnie. 

 

 

Przewodnicząca  

Komisji Infrastruktury i Budżetu 

 

/-/Bożena Sikora 


